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Fan de redaksje 
 
 

De vakantie is voorbij, iedereen is weer naar school of aan het werk, de herfst is officieel 
begonnen, dus weer tijd voor een nieuwe Op ôe Hichte. 

Mede dankzij jullie ingezonden stukken hebben wij, van de redactie, er weer een goed  
gevulde krant van kunnen maken. 

Op dit moment zitten we met 5 personen in de redactie, maar Carin Mulder gaat volgend 
jaar uit de redactie, daarom zijn wij op zoek naar een nieuw redactielid.  

Als redactielid ben je betrokken bij het maken en rondbrengen van de op óe Hichte.  
Vlak voor het opmaken en uitbrengen van de krant hebben we 2 x een vergadering en  
bespreken we wie wat doet. 
Denk je nu : ñGoh, dit heb ik altijd al willen doen !ò Schroom dan niet en stuur een mailtje 
naar opehichte@live.nl. Dan nemen wij zo spoedig mogelijk contact met je op. 

 

Veel plezier met het lezen van de herfsteditie van de Op óe Hichte  

 
De Dorpskrant ñop `e Hichteò verschijnt 4x 
per jaar in de dorpen Burgwerd en Hichtum. 

Oplage: 175 exemplaren 

Leden van de dorpsbelangen van Burgwerd 
en Hichtum krijgen de dorpskrant gratis. 

Extra abonnementen buiten Burgwerd en 
Hichtum kosten  ú 10,- per jaar 

 
Redactie: 

Henk Hoekman 

Carin Mulder 

Greetje Toering 

Cathrien de Vos 

Henri  de Haan 

 

  

Drukkerij: Hanzedruk Bolsward 

 
Advertentiekosten per jaargang: 

          Hele pagina    ú 70,-  

          Halve pagina  ú 35,-  
 

Kopij volgende dorpskrant v··r 
 
 

6 december 
 

  

  

Verspreiding in het weekend van 
 
 

20 december 

 

Colofon 
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Yn petear mei  

Yn petear mei Mink Bauke Poelsma 

We zijn op bezoek bij Mink Bauke 

Poelsma op de boerderij te Djiplan.  

Mink Bauke zag zijn eerste levenslicht 

op een woonboerdij in Rien en is de 

oudste van drie kinderen. Mink heeft 

nog een zusje en een broertje. Vader 

werkte bij een bedrijf die  

melkmachines produceerde en moeder 

was in die periode thuis om op de  

kinderen te passen. Tijdens zijn jeugd 

genoot Mink Bauke van de ruimte  

rondom het huis  waar veel  werd  

getimmerd/geknutseld, vissen bij het 

water en in het voorjaar dagen in het 

veld om te  

eieren zoeken. 

De lagere school wordt doorlopen in Itens. Er waren destijds  twee basisscholen  

(een openbare en een christelijke) welke inmiddels gedwongen gefuseerd zijn. In een van de 

hoogste klassen zat Mink als enige jongen in een klas wat niet altijd even leuk was.  

Een leuke anekdote  is het verhaal van het zakmes. Vol trots laat Mink zijn nieuw zakmes 

aan een klasgenootje zien. Dit gaat een beetje mis en bij het klasgenootje stroomt het bloed  

rijkelijk. De meester des duivels en het zakmes wordt ingevorderd. Kom het met jouw  

moeder maar weer ophalen is de boodschap. Het zakmes had nooit mee naar school  

gemogen, dus moeder wordt ook niet gevraagd. Weg verjaardagcadeautje. Enkele maanden 

lager krijgt hij het zakmes via zijn moeder toch weer terug. 

Toen het zestiende levensjaar werd bereikt en het trekker rijbewijs is gehaald, is Mink veel 

te vinden bij loonbedrijf Okkema te Easterein. Het is daar allemaal techniek, dus na school is 

daar heel wat af gesleuteld en heen en weer gereden. Een prachtige tijd. 

Een paar jaar later komt hij Cilia Witteveen uit Roodhuis tegen wat prima klikt. 

Op twintigjarige leeftijd komt er een klein arbeidershuisje vrij in Lytsewierrum. Samen met 

jongere broer Gerrit gaat Mink daar samenwonen.  E®n groot feest en eigen baas.  

In deze periode pendelt Mink Bauke op en neer naar Leeuwarden waar hij de opleiding  

werktuigbouwkunde aan NHL volgt. Na drie jaar nog een kopstudie technische bedrijfskunde 

waarna het wel genoeg is met de studie. 

De kosterswoning in Lytsewierrum komt vrij, dus Mink Bauke en Cilia grijpen deze kans om 

hier te gaan samenwonen.  

Na de schoolperiode richt Mink Bauke samen met zijn compagnon Durk Minkema een  

ingenieursbureau op genaamd D&M Engineers. Met het spaargeld kunnen net computers en 

licenties voor het tekenprogramma worden gekocht waarna het tekenen en ontwerpen kan 

beginnen. Het bedrijf maakt met name technische tekeningen/ontwerpen van machines zoals 

drainagemachines, agrarische machines en diverse onderdelen voor productieprocessen.   

Inmiddels telt D&M Engineers vier techneuten en is gevestigd aan de Zadelmakersstraat te 

Sneek. 

Met een goed gevulde orderportefeuille en inmiddels het 12 jarige jubileum wordt er aan  

stoppen nog lang niet gedacht. 

Naast deze werkzaamheden is er nog veel werk te doen op de huidige Boerderij.  

De boerderij is in 2015 aangekocht van de familie van der Werf.  
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Als eerste klus werden er zoôn dertig bomen gekapt. Er waren veel bomen die over de  

boerderij groeiden. Het dak werd goed nagekeken. Een gasaansluiting is er niet, maar wel  

waren er steenkolen aanwezig voor de komende winterperiode. Na 1 winter op steenkolen 

te hebben gestookt hadden ze het wel bekeken. Dit moet anders. Er is een zeven kuub  

watertank aangeschaft. Door middel van een houtvergasser (hout is volop aanwezig) wordt 

dit op een temperatuur gebracht van 85 graden Celsius. Via de vloerverwarming kan het nu 

behaaglijk warm worden. 

Ondertussen is er al veel veranderd. De woonkamer heeft over de gehele wand een  

schuifpui, zodat er  heel mooi over de landerijen kan worden gekeken.  

Onlangs is er mede op verzoek van Mink en Cilia het fietspad omgelegd. Voorheen zaten er 

rare bochten vlakbij hun boerderij. Nu is het veel overzichtelijker en dus veiliger voor de 

fietsers. Voor Mink en Cilia betekent het ook meer privacy.  

In de schuur is nog volop ruimte om te klussen. Er staat o.a. een grote draaibank,  

een grote houtvoorraad etc. Ook zijn er tekeningen van vroeger. Van der Werf was een 

echte koeienliefhebber en zo hangen er nog verschillende koeienportretten van zijn dieren 

aan de wand. Een mooi gezicht. 

Mink en Cilia hebben een zoon genaamd Yme die inmiddels twee jaar is geworden en een 

volgende kleine wordt binnenkort verwacht. Cilia werkt buitenshuis als juf van groep vijf. 

Iets was ze graag doet. 

 

Mink bedankt voor dit interview. We hopen dat jullie als gezin een voorspoedige tijd mogen 
beleven op Djiplan! 
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Vanuit Dorpsbelang 
 

Beste dorpsgenoten, 

 

In de vorige Op`e Hichte sprak ik mij uit om positief naar de toekomst te 
kijken.  
Voor Pleuny en Ren® lijkt het allemaal de goede kant op te gaan met hun 
plannen voor het schoolterrein. Ook goede berichten voor het  
buitengebied. GlasvezelBuitenaf gaat glasvezelkabel aanleggen. Binnen 
de kernen moet nog een hele slag gemaakt worden om het minimale  
percentage van 35% te halen. De inschrijving is tot 1 oktober. 
 
Op het moment van dit schrijven is de aannemer nog niet gestart met het Multifunctioneel 
terrein, maar alle voorbereidingen zijn getroffen en als u dit leest ga ik ervanuit dat de 
werkzaamheden in volle gang zijn. Tijdens het overleg met de wethouder hebben we een 
kijkje genomen bij het MF-terrein en de jeu de boulers. De wethouder was overweldigd 
door de vele activiteiten die op het terrein plaatsvinden. Zoals wellicht bekend zijn de jeu 
de boulesbanen aan vervanging toe. Hiervoor gaan we een plan maken met de boulers. 
 
De plannen om een zonnepark te realiseren leken onhaalbaar door de eisen van de  
provincie. Maar omdat bij de provincie een andere wind is gaan waaien, zijn er wellicht 
weer kansen. We houden u op de hoogte. 
 
Eind oktober ï begin november komt er een bestuurslid bij u langs voor het innen van de 
contributie ¨ ú10,--. Omdat we geen extra werkzaamheden willen in het kader van de 
AGV, graag contant voldoen of ter plaatse digitaal overmaken. 
  
De ledenvergadering is gepland op vrijdag 22 november. Dit wordt mogelijk wel een span-
nend overleg. Zoals al eerder aangegeven zijn we hard op zoek naar nieuwe  
bestuursleden. Daar heeft u al een schrijven van in de brievenbus gehad. Ik hoop dat zich 
inmiddels nieuwe kandidaten hebben aangemeld. 
Als we eind oktober geen leden hebben die komende jaren een bestuursfunctie willen  
bekleden, moeten we een moeilijke besluit nemen. Dus hierbij nogmaals een dringende  
oproep om contact op te nemen met een van ons. 
Twijfel niet. Een goed gesprek is wellicht de eerste stap. Zie voor de contactgegevens  
onder Algemeen -> Dorpsbelang op de website www.burgwerd.info 
 
 
Ger Romijn / Bestuur Dorpsbelang 
 

 

Buurthulp Burgwerd 
 
Bij Buurthulp Burgwerd kun je terecht voor ondersteuning en 
hulp bij dingen die je zelf niet kan (of tijdelijk even niet kan) 
en niet door familie en/of professionele instanties wordt of kan 
worden gegeven.  
 
 
Contact: 
Mocht je gebruik willen maken van de Buurthulp, hulp willen bieden of vragen hebben dan 
kun je contact op nemen met: 

Tineke Eringa, tel. 0515-572078 
of 
Carin Mulder, tel. 06-29129551  

Email: buurthulpburgwerd@gmail.com 

 

 

http://www.burgwerd.info
mailto:buurthulpburgwerd@gmail.com
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Column Peter Hein 

Vorige maand sprak ik met een paar collegaôs over  
beroepskeuze. Een van hen vertelde dat hij eigenlijk  
Wis- en Natuurkunde wilde gaan studeren, maar dat hij 
net een dag te laat was voor de inschrijving. Hij ging toen 
maar voor zijn tweede keus: Geneeskunde. (Of we dit als 
een positieve beroepskeuze moeten zien laat ik maar even 
in het midden. Hij is wel een goede dokter geworden.) 

Een paar weken geleden bezocht ik, zoals bijna ieder jaar, het Festival Oude Muziek in 
Utrecht, dat dit jaar voor de 39e keer gehouden werd. Voor de liefhebber een fantastisch 
evenement dat zich gedurende een hele week in de vele kerken en andere oude  
gebouwen van de Utrechtse binnenstad afspeelt. Vanaf ós ochtends 10 uur zijn er  
verschillende concerten op diverse plekken, die allemaal 1 uur duren en de laatste  
beginnen ôs avonds pas om 24 uur. Meer dan 150 concerten in de hele week.  
Wij bezochten er een paar op woensdag en vrijdag. Ik moest weer denken aan mijn  
ontmoeting met een Amerikaanse dame tijdens een van de eerste edities van het festival, 
nu zoôn 36 of 37 jaar geleden. Hanne was die dag niet lekker, zodat ik een kaartje over 
had. Terwijl ik te midden van een grote groep mensen stond te wachten totdat de deuren 
van de concertlocatie zouden opengaan, riep van een afstandje een dame in het Engels of 
er iemand was die een extra kaartje had. Dat had ik en even later gingen we samen naar 
binnen. Ze bleek celliste te zijn bij het Chicago Filharmonisch Orkest en ze had een  
bijzonder verhaal. In Amerika had ze gelezen over dit nieuwe en bijzondere festival in 
Utrecht. Ze was nu op weg naar Bazel, waar ze lessen ging nemen bij een beroemde viola 
da gamba (soort oude cello) leraar. Ze verbleef eerst een paar dagen in Londen en toen 
ze daar was, bedacht ze ineens dat dat nieuwe festival nu misschien wel in Utrecht aan de 
gang was. Wie zou haar dat in Londen kunnen vertellen? Ze ging naar een KLM kantoor. 
Daar wisten ze het weliswaar niet, maar ze zochten het voor haar uit en inderdaad: het 
festival was nu gaande. Halsoverkop reisde ze naar Utrecht, waar alle hotels natuurlijk vol 
waren in verband met het festival. Ze boekte een hotel in Amsterdam, nam op goed geluk 
de trein naar Utrecht, in de hoop nog een kaartje voor dit concert, dat uitverkocht was, te 
kunnen bemachtigen. En hier was ze dus en ze had inderdaad geluk. 

We praatten wat en ik vroeg haar hoe zij tot de keuze van haar instrument was gekomen. 
ñNou,ò zei ze, ñals kind wilde ik altijd al op de hobo spelen. De hobo vond ik een mooi  
instrument. Dus toen ik als zes- of zevenjarige de eerste keer op de muziekschool kwam, 
vertelde ik dat aan de muziek juf. Die keek eens naar mijn handen, mijn bouw en mijn 
postuur en gaf me een instrument in mijn handen, met de woorden: óHier, neem dit maar 
een weekje mee naar huis, speel er een beetje mee, probeer maar wat, en als je het leuk 
vindt, gaan we er mee door.ô Ik was er zeer mee in mijn nopjes, vond het een prachtig 
instrument en een week later vertelde ik opgetogen dat ik hier absoluut mee verder  
wilde. En toen kwam ik tot de ontdekking dat ik, als kind, eigenlijk helemaal niet had  
geweten wat een hobo was. Het instrument waar ik die hele afgelopen week van alles op 
uitgeprobeerd had, bleek helemaal geen hobo te zijn! Het was een cello! En zo ben ik dus 
aan mijn instrument gekomen en sterker nog: ik heb er mijn beroep van gemaakt!ò   

Een arts en een celliste: zo wonderlijk kan het dus lopen in 
het leven! 

 

Peter Hein 
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Werkgroep Groen Burgwerd 
 

Er is de afgelopen maanden weer heel wat gebeurd en er ligt nog 
wat in het verschiet.  
De hoofdpunten: 

-Subsidie biodiversiteit toegekend door de gemeente. 

-Natuurwerkdag 2 november in het Burchwerter Park: niet alle bomen en struiken zijn 
aangeslagen. We gaan nog wat bij planten. Geef je op bij de werkgroep Groen  
Burgwerd 

-Adopteer een stukje park: draag je het park een warm hart toe? Adopteer dan een 
stukje park. Onderhoud een stukje, zodat er daarna wilde bloemenmengsel door 
Staatsbosbeheer kan worden gezaaid. Dat kan natuurlijk ook met een groepje.  
Opgave bij de werkgroep Groen Burgwerd 

 -Moestuinenproject 

 -Vlinderproject 

 

Toegekende subsidie 

De subsidie die we bij de gemeente (Kernenfonds) hebben aangevraagd is toegekend. Uit 
de subsidie kunnen we planten voor De Opfeart en het Trekpad kopen en 6 fruitbomen 
voor het park. Daarnaast is er nog geld voor wilde bloemenmix in het park. De fruitbomen 
zijn inmiddels besteld en kunnen in november de grond in. Het gaat om appel-,  
stoofperen- en pruimenbomen. Bovendien zijn er twee handperenbomen gedoneerd, die 
dan ook de grond in kunnen. Tegen de tijd dat de bomen kunnen worden opgehaald in 
Sumar, doen we een oproep wie met een flinke aanhanger deze bomen + steunmateriaal 
kan ophalen. De beschoeiing langs de vaart is nog niet vernieuwd. Daarom kunnen we 
nog niet aan de gang met het vervangen van gras door bloemen langs het Trekpad.  

 

Park 

De afgelopen maanden is het park door de stagiair onderhouden. Zijn stage stopte eind 
augustus en de vaste ploeg van SBB het weer overgenomen. Dat betekent dat ze dan  
nog 1 of 2 komen maaien voor de winter invalt. Dat maaien een risico inhield bleek wel 
doordat twee kastanjes bij het grote gazon om gemaaid werden. En tijdens een maaibeurt 
door de gemeente sneuvelde een van de drie lindes. Ze zullen worden herplant. De heg is 
inmiddels gesnoeid. Tijdens de afgelopen maanden is het zogenoemde sinusbeheer  
toegepast. Dat houdt in dat paden eens in de twee weken worden gemaaid, maar het  
andere gras bij toerbeurt, zodat er verschillende hoogtes in het gras zijn. Dat is voor  
insecten goed. Omdat er eind juli veel klachten kwamen over het hoge gras, is begin  
augustus al het gras in een keer gemaaid. Dit past echter niet in de opzet van het  
sinusbeheer. Afgesproken is dat dit niet weer gebeurt.   

 

Onderhoud: Omdat het park nog lang niet  op het peil van onderhoud is dat gewenst is 
voor een park en SBB geen budget heeft voor uitgebreid onderhoud, wordt nagedacht 
over andere mogelijkheden, bijvoorbeeld als praktijkonderdeel voor groen-opleidingen of 
dagbesteding door zorgboerderijen.  

Ondertussen tierde het onkruid welig de afgelopen maanden. Achteraf bleek dat dit deels 
opzet was om de jonge aanplant te beschermen tegen de hete zon. Bovendien blijft de 
grond onder het onkruid vochtiger. Nu de hitte weer achter de rug is, kan het onkruid 
rondom jonge boompjes en struiken platgetrapt worden rondom de stam. Dat mogen  
inwoners ook doen. Al met al heeft behoorlijk wat van de aanplant de zomer overleefd.  

 

Inzaaien bloemen: het dijkje achter de vijver, waar in het verleden erg veel brandnetels 
groeiden, is de  afgelopen zomer consequent gemaaid. Dit heeft de brandnetels verzwakt. 
Ze zijn echter nog niet weg. Toch durft SBB het wel aan om hier wilde bloemenmengsel te 
zaaien. Het gras en de grond moet dan eerst worden geverticuteerd en open gescheurd. 
Daarna zaaien en vervolgens goed in de gaten houden dat brandnetels niet de overhand 
krijgen. Overigens zal het park niet geheel brandnetelvrij worden, omdat dit een  
waardplant is voor vlinders/rupsen. 
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De strook achter de huizen Kapelstrjitte: Afspraak is dat hier 3 meter gras komt en dan 2 
meter bloeiende planten. Dit puin bemoeilijkt wel het inzaaien van gras en het maaien 
daarna. Misschien eens een eenmalige opruimactie door aanwonenden? Groen Burgwerd 
zou planten  of zaad inbrengen voor de 2 meters tussen de grasstrook en de bosstrook. 
Omdat er echter nog veel te veel brandnetels, kleefkruid en haagwinde groeit, doen we dat 
niet eerder voor die 2-meterstrook schoner is. 

 

Naambordje: bij de ingang van het park komt een naambordje met daarop wat regels,  
zoals dat het park niet toegankelijk is voor autoôs e.d. 

 

Hondenpoep: het blijft een gedragsprobleem van de bazen en bazinnen. Het verplaatsen 
van de hondenpoepbak bij de Bolswardervaart is geen optie, omdat die op die plek veel 
wordt gebruikt.  

 

Moestuinen 

Tijdens het bestuurlijk overleg hebben we gesondeerd of een deel van het weiland naast 
Jorritsma (Schoolstraat) voor moestuinen kan worden gebruikt. Het weiland wordt  
momenteel door de gemeente verpacht en die periode loopt nog tot 1.1.2021 met optie op 
verlenging. De werkgroep gaat inventariseren bij de inwoners, die al eerder aangaven  
belangstelling te hebben voor een volkstuin, hoeveel m2 tuin men wil. Het gaat daarbij om 
stukken van 50 of 100 m2.  

 

Bloemen- en struikenstrook langs De Opfeart 

Bijna alle aanwonenden van De Opfeart en het Klaail©n vonden het een goed idee om het 
gras te vervangen door planten en struiken, die aantrekkelijk zijn voor insecten. Na de  
enthousiaste aanplant komt het op onderhouden aan en het is helaas is wel duidelijk dat 
het onderhoud te wensen overlaat en dat slechts een paar mensen zich hier zo nu en dan 
mee bezig houden. We gaan in gesprek met de aanwonenden. Want de stukken die gewied 
zijn, zien er leuk uit en trekken al insecten.    

 

Burgwerd Vlinderdorp 

Naar aanleiding van de uitnodiging door Landschapsbeheer Friesland en de Milieufederatie 
Friesland om samen met Froubuurt het project Vlinderdorpen te gaan doen, is eind juni de 
subsidieaanvraag voor dit project ingeleverd bij het Waddenfonds. Er is nog geen uitslag. 
Landschapsbeheer Friesland zal informatiebijeenkomsten voor het dorp organiseren  
wanneer de subsidie wordt toegekend. Dan wordt ook het project Skimerdoarp weer nieuw 
leven ingeblazen. 

 

Opgeven voor het adopteren van een stukje park en/of voor de Natuurwerkdag op  
2 november kan via de Facebookpagina van Groen Burgwerd, bij een van de leden van de 
werkgroep of via het mailadres: groenburgwerd@gmail.com. Ook als je je de werkgroep 
wilt versterken kun je je hier opgeven.  

 

Met groene groet, 

Ria,  Lisette, Irma en Tanja 

mailto:groenburgwerd@gmail.com
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Plan Schoolterrein Burgwerd 
  
Goed nieuws van het óschoolfrontô. Na een spannend half jaar kwam op 22 juli het hoge 
woord er uit; Jullie kunnen de school kopen. Dat kwam als een hele opluchting.  
Deze óstrijdô met de gemeente hadden we niet gewonnen zonder de betrokkenheid en inzet 
van de Burgwerders. De werkgroep en Dorpsbelang waren twee pijlers waar we niet zonder 
konden. Als je met zoôn project bezig bent merk je pas hoe belangrijk het is om een goed 
netwerk om je heen te hebben. Het begint al met de vraag als je aan een plan gaat  
beginnen, hoe ga en moet je dit aanpakken. De raadgevers gaven een grote opdracht; zorg 
dat je het dorp achter je krijgt. Iedereen weet onder tussen hoe dat is gebeurd. Maar ook 
de steun van uit de politiek, echt alle kanalen zijn ingezet. Zo gaf ook iemand aan om bij 
S¼dwest-Frysl©n naar óGast van de Raadô te gaan. Wat is dat achteraf een goede zet  
geweest, daar hebben we veel informatie opgedaan het hoe en wat van de gemeente en de 
politiek bij een plan wat wij voor ogen hadden. 

Hoe gaat het verder? 
De toezegging van de gemeente is er. Nu moet er eerst een wijziging van het  
bestemmingsplan komen. Inmiddels is er een concept aanvraag omgevingsvergunning de 
deur uit. Zodra de ambtenaren groen licht geven kan er een offici±le aanvraag ingediend 
worden, je merkt wel, dit kan nog wel even duren (gemeenteé). Zodra dit geregeld is gaan 
wij tekenen voor aankoop. 
Wij hebben wel een aantal voorwaarden mee gekregen, zo moet het dorp gebruik kunnen 
maken van het groen en in het gebouw van de creatieve ruimte. Hier staan we helemaal 
achter en willen er graag iets moois van maken. Hoe dit ingevuld wordt komen we later op 
terug. Want als we los kunnen gaan is er veel achterstallig onderhoud te doen aan het  
gebouw en het groen. Dat zal de eerste prioriteit zijn.  

Afgelopen zomervakantie zijn er jongeren geweest die het nodig vonden om met graffiti de 
achterkant van de school te bekladden. Daar worden wij als toekomstige eigenaren niet blij 
van.  
Houdt het mooi en schoon 
voor iedereen, sociale  
controle voor het  
schoolterrein stellen wij dan 
ook zeer op prijs.  

Nog even en dan kan het 
hart van Burgwerd weer vol 
op Kloppen! Wij hebben elk 
onze droom en wat is het 
dan mooi dat dat op deze 
manier gerealiseerd kan 
worden. Burgwerd weer 
twee bedrijven rijker;  
Tattooshop Dill.ink en  
Body Gym Pleuny.  
Er liggen nog zat  
mogelijkheden voor andere 
kleine ondernemers/
hobbyisten/ creatieve  
mensen, schroom niet en 
vraag naar mogelijkheden 
misschien is dit ook jouw 
kans. 

Hartelijke groeten, 
  
Ren® Dillingh  
(schoolstraat 14) 
  

Pleuny van der Werf 
(schoolstraat 11) 

 

 

 


